

Title (en)

PAPERMAKERS FELTS.

Title (de)

PAPIERMASCHINENFILZE.

Title (fr)

FEUTRES POUR LA FABRICATION DU PAPIER.

Publication

EP 0020556 A1 19810107 (EN)

Application

EP 79901462 A 19800603

Priority

- GB 7844652 A 19781115
- GB 7845881 A 19781123

Abstract (en)

[origin: WO8001086A1] Base fabric for use in producing a press felt on the batt-on-base type for a papermaking machine wherein a layer (11) of multifilament tow (12) is provided as an integral part of the base fabric and at that face thereof to which the batt (16) is to be applied, as by needling. In a preferred embodiment, the base fabric comprises a semi-duplex weave, and the multifilament tow (12) is provided as one of the two machine direction layers of such weave and defines one face of the resultant base fabric. There is also disclosed a press-felt embodying a base fabric as aforesaid and the method of making such press-felt.

Abstract (fr)

Une etoffe de base pour la production d'un feutre presse du type "nappe sur base" pour une machine a fabriquer du papier, dans laquelle une couche (11) de cable a multi-filaments (12) est prevue en tant que partie integrante de l'etoffe de base et sur la face de laquelle la nappe (16) doit etre appliquee, comme par aiguilletage. Dans une mise en oeuvre preferee, l'etoffe de base comprend une armure semi-duplex et le cable a multi-filaments (12) est prevu en tant qu'une des couches des deux directions de machine de telles armures et definit une face de l'etoffe de base resultante. Est egalement decrit un feutre presse englobant une etoffe de base comme ci-dessus et le procede de fabrication de tels feutres presses.

IPC 1-7

D21F 7/08

IPC 8 full level

D21F 7/08 (2006.01)

CPC (source: EP)

D21F 7/083 (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

FR

DOCDB simple family (publication)

WO 8001086 A1 19800529; AU 5281779 A 19800522; EP 0020556 A1 19810107; ES 485987 A0 19800901; ES 8202378 A1 19800901; FI 793567 A 19800516; IT 1195747 B 19881027; IT 7927259 A0 19791113; NO 793682 L 19800519

DOCDB simple family (application)

GB 7900185 W 19791109; AU 5281779 A 19791114; EP 79901462 A 19800603; ES 485987 A 19791115; FI 793567 A 19791114; IT 2725979 A 19791113; NO 793682 A 19791114